
V červnu proběhla údržba našeho pozemku u Skály a cesty k ní. 

Pan místostarosta posekal naším novým obecním traktůrkem přístupovou cestu a všechny plochy u 

Skály.  

Aby mohlo toto místo, které jsme si oblíbili ke svým procházkám, sloužit bez obav, že si přineseme 

domů klíště, ošetřili jsme celé toto území postřikem proti tomuto obtížnému hmyzu, takže by se 

situace měla nyní zlepšit. 

 

 
 

 
 

Na podzim bude nutné opět malinko umravnit keře, které nám bují opět v plné síle  

 

Eva Šafarčíková, starostka 


